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【內分泌抽血檢查須知】
Information for Endocrine Blood Test

請於指定日期及時間，帶備身份證明文件，先到正院入院登記處辦理入院手
續；然後往K座八樓日間護理病房(K8S)檢查 (檢查需要三至四個小時)續；然後往K座八樓日間護理病房(K8S)檢查。(檢查需要三至四個小時)
Please bring along patient’s admission slip and identification document to the Admission Office for  
registration and then report to Ward K8S. (the test usually last for 3-4 hours.)                   

檢查前一天晚上十時後不准飲食
No food or drinks after 10:00pm the date before the test.

若醫生有預先發給指定藥物給病人作檢查用，請跟指示服用。
Please take medication according to doctor’s prescription and instruction.

請自備檸檬一個。
Please bring along a Lemon.

務請守時，否則此抽血檢查將被取消。
Please be punctual otherwise  blood test will be cancelled.

為配合抽血檢查，家長 / 監護人必須陪同子女前往。
Children must be accompanied by parents or guardian during blood taking procedure.

備注 Remarks :
病人若有發燒，請致電(K8S)日間病房改期，電話 : 2255-3450。
In case of fever, patient should contact the staff in Ambulatory Centre (K8S) to reschedule
the appointment. Tel:  2255-3450.

醫院管理局之家屬，請帶備 HA181。
HA dependents please bring along HA 181.
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